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Uw raad heeft bij de behandeling van de Kadernota 2017 een motie van de VVD-fractie 

aangenomen waarin werd verzocht te onderzoeken of er een mogelijkheid bestaat om, op basis 
van overheidsparticipatie, in Vogelbuurt Noord een locatie in te richten als buurthuis. De specifieke 

aanleiding voor deze motie was het succes van de buurthuiskamer in flat De Havik.  

 
Uit een enquête die wij in de buurt hebben gehouden is gebleken dat er te weinig draagvlak is 

voor het opzetten van een buurthuis op basis van overheidsparticipatie. Er is wel belangstelling 
vanuit bewoners om gebruik te maken van een buurthuis, maar niemand kan of wil de trekkersrol 

op zich nemen. Evenals in de motie verwoord, hechten wij vanuit de Sociale Visie juist aan de 

participatie en inzet van de bewoners om vanuit wederkerigheid iets voor de ander te willen 
betekenen en mensen op deze manier (meer) aan elkaar en hun buurt te verbinden. Stichting 

Welzijnswerk Sliedrecht, die momenteel een belangrijke rol in en rondom de buurthuiskamer 
vervult, deelt deze visie. Omdat draagvlak en trekkracht op dit moment ontbreken nemen wij als 

gemeente nu niet het initiatief voor het inrichten van een buurthuis.   
 

In de zoektocht naar hoe wij het succes van de huidige buurthuiskamer toch kunnen uitbouwen, 

hebben wij de link gelegd met de pilot buurtmakelaars uit de Sociale Visie zoals uw raad die in 
oktober 2016 heeft vastgesteld. Een sterke sociale structuur voor Sliedrecht is daarin een van de 

ambities. Juist Vogelbuurt Noord is gebaat bij een sterke sociale structuur en is dan ook een goede 
plek om een pilot met de buurtmakelaar te starten. Het is dan de taak van deze buurtmakelaar om 

– naast het informeel verbinden van bewoners aan elkaar, de organisaties en de buurt – samen 

met de buurtbewoners en organisaties in de wijk, vanuit de vraag en behoefte van de bewoners 
zelf, op zoek te gaan naar fysieke ruimte om hun activiteiten te organiseren. Hierbij kan 

bijvoorbeeld ook gedacht worden aan medegebruik van reeds bestaande gebouwen. Wij denken 
hierin uiteraard met de buurtmakelaar en de bewoners mee. Deze insteek is wezenlijk anders dan 

de buurtmakelaar die op dit moment al actief is. Deze opereert vooral vanuit de buurthuiskamer 
zelf met een beperkte groep actieve bewoners. De genoemde, breed in de buurt gedragen, 

wederkerigheid waar we naar opzoek zijn, komt daar nog onvoldoende aan bod.  

 
Door invulling van de pilot buurtmakelaars in Vogelbuurt Noord kunnen we de huidige 

buurthuiskamer verder professionaliseren en verder invulling geven aan de Sociale Visie. Voor deze 
pilot zijn in de begroting 2017 extra middelen beschikbaar. De komende periode werken we de 

pilot verder uit. 

 
De huidige buurthuiskamer is overigens een van de acties uit het Plan van Aanpak Vogelbuurt 

Noord waarvan de uitvoering in het eerste kwartaal van 2016 is gestart. Na een werkbezoek van 
uw raad in mei 2016 aan de wijk en een beeldvormende raadsvergadering in januari 2017, doet de 

werkgroep, waarin naast de gemeente ook Tablis Wonen, Stichting Welzijnswerk Sliedrecht, de 
politie en SOJS verenigd zijn, verslag van de stand van zaken van de genomen maatregelen in de 

wijk. De tussenrapportage is ter kennisname aan deze CIB toegevoegd.  

 
Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 

 

 
 

 
drs. M.J. Horeman               drs. A.P.J. van Hemmen  

 


